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Z A P I S N I K 
 

13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 25. aprila 2012, ob 17.00 uri, 
v konferenčni dvorani Hotela Atrij Zreče 

 
PRISOTNI:  
- člani Občinskega sveta Občine Zreče: Aleksandra Kosevski-Kolar, Bernard Sadek, 

Boris Podgrajšek, Davorin Hartman, Domen Vogelsang, Drago Šešerko, Ivan Umnik, 
Jožef Košir, Maksimilijan Brečko, Marija Jevšenak, Marija Kovačič, Mateja Pučnik in 
Milan Potočnik. 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti: Bojan Napotnik – predsednik KS Dobrovlje, Boris 

Podgrajšek – predsednik KS Gorenje, Vera Boček – predsednica Krajevne skupnosti 
Resnik in Mirko Beškovnik – predsednik KS Skomarje; 

 
- predsednica Nadzornega odbora Občine Zreče: Janja Pirnat; 
 
- ostali: Sonja Punčuh (načelnica Upravne enote Slovenske Konjice), Darko Ratajc 

(direktor Zdravstvenega doma Slovenske Konjice), mag. Milan Sojč (direktor Šolskega 
centra Slovenske Konjice-Zreče), Aleksandra Godec Mavhar (direktorica Občinske 
uprave Občine Zreče), Gregor Kovačič, Polona Matevžič, Štefan Posilovič (javni 
uslužbenci Občinske uprave Občine Zreče) in Jure Mernik, Barbara Furman (predstavniki 
sredstev javnega obveščanja). 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- svetniki Emilijan Fijavž, Jolanda Laubič in Štefan Kroneker, predsednik Krajevne 

skupnosti Zreče, Slavko Kejžar, in Nevenka Polc Špes (KPU Nevenka Polc Špes s.p.) 
 
 
Trinajsto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 26. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 13 svetnikov oziroma svetnic, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu s 43. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
 
Člani občinskega sveta so najprej obravnavali zapisnik 12. redne seje občinskega sveta, ki je 
bila dne 28.3.2012. 
 
Obrazložitev k zapisniku 12. redne seje občinskega sveta z dne 28.3.2012 je podala 
direktorica občinske uprave, Aleksandra Godec Mavhar. 
 
Svetnik Jožef Košir je opozoril, da njegova razprava navedena pri točki AD 3 Poročilo o delu 
Vrtca Zreče za leto 2011 ni pravilno zapisana, zato je predlagal, da občinska uprava besedilo 
zapisnika 12. redne seje popravi skladno z njegovim predlogom: 
 
»Svetnik Jožef Košir je opozoril na predlagane ukrepe Vlade Republike Slovenije glede 
ukinitve brezplačnega vrtca za drugega otroka ter glede spreminjanja normativov za 
zaposlene v vrtcih. Poudaril je, da bi zaradi ukrepa ukinitve brezplačnega vrtca za drugega 
otroka lahko to pomenilo zmanjšanje vpisa števila otrok v vrtec, zaradi zmanjšanega vpisa 
otrok pa bi ob ukrepu povečanja normativov na zaposlene v vrtcih lahko prišlo do presežka 
kadra, kar pa bi lahko pomenilo zagotavljanje še več sredstev iz občinskega proračuna, ne 
pa varčevanje. Zaradi sprejemanja navedenih ukrepov je predlagal stalno spremljanje 
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delovanja in finančnega poslovanja vrtca in s tem posledično porabo proračunskih sredstev 
občine.«  
 
Člani občinskega sveta niso imeli drugih pripomb na zapisnik, zato so s 13 glasovi ZA in 0 
glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 12. redne seje občinskega sveta, ki je bila dne 28.3.2012 s 
popravkom zapisa razprave svetnika Jožefa Koširja pri točki AD 3 Poročilo o delu 
Vrtca Zreče za leto 2011. 
 
Župan Občine Zreče je po obravnavi zapisnika dvanajste redne seje občinskega sveta 
predlagal razširitev dnevnega reda za eno dodatno točko, ki naj se uvrsti na točko AD 4, to je 
Mnenje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče. 
Podal pa je tudi predlog, da se ostale točke dnevnega reda ustrezno preštevilčijo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ker člani občinskega sveta na razširitev dnevnega reda niso imeli pripomb je župan, mag. 
Boris Podvršnik, predlagal sprejem naslednjega razširjenega dnevnega reda: 
 
1. Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2011 
2. Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2011 ter poslovni 

in finančni načrt Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2012 
3. Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2011 ter poslovni 

in finančni načrt Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2012 
4. Mnenje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Šolski center Slovenske Konjice-

Zreče 
5. Soglasje k povišanju cen pogrebnih storitev 
6. Odlok o občinskih cestah v Občini Zreče – predlog za drugo obravnavo 
7. Odlok o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin dolgoročnega plana 

srednjeročnega plana Občine Slovenske Konjice za območje Občine Zreče v letu 
2009 – predlog za drugo obravnavo 

8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za 
nekatera ureditvena območja naselij in odprti prostor Občine Zreče – predlog za 
drugo obravnavo 

9. Sklep o podelitvi priznanj Občine Zreče 
10. Informacija Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 

obravnavanima poročiloma: 
10.1 Poročilo o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2011 ter letni delovni 

načrt Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012 
10.2 Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2011 
11. Informacije župana 
12. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
13. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
 
Člani občinskega sveta na predlagan dnevni red niso imeli pripomb, zato so s 13 glasovi ZA 
in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se razširitev dnevnega reda 13. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče za 
dodatno točko dnevnega reda AD 4 Mnenje k imenovanju direktorja Javnega zavoda 
Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče. Ostale točke dnevnega reda se ustrezno 
preštevilčijo. Sprejme se dnevni red 13. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v 
predlagani obliki 
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AD 1. Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice je podala Sonja Punčuh, načelnica 
Upravne enote Slovenske Konjice. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da mora v bodoče biti cilj občine, da Krajevni urad v Zrečah 
obratuje še naprej. Dodal je še, da bi država morala zagotoviti sredstva za pokritje stroškov 
štiriurnega dela delavke na Krajevnem uradu Zreče in ne občina.  
 
Župan Občine Zreče je na kratko predstavil zgodovino Krajevnega urada Zreče, sklepanje 
zakonskih zvez v občini ter predstavil varčevalne ukrepe občine. 
    
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-23 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2011. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 2. Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2011 ter 
poslovni in finančni načrt Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2011 je podal Darko Ratajc, 
direktor Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 
 
Predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo, Aleksandra Kosevski-
Kolar, je povedala, da je komisija obravnavala Poročilo o delu Zdravstvenega doma 
Slovenske Konjice za leto 2011 in nanj ni imela pripomb. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, se je direktorju Zdravstvenega doma Slovenske Konjice 
zahvalil za dobro sodelovanje ter pohvalil delo zavoda.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-24 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 
2011. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
Poslovni in finančni načrt Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2012 je predstavil 
Darko Ratajc, direktor Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 
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Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-25 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovni in finančni načrt Zdravstvenega doma Slovenske Konjice 
za leto 2012. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 3. Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2011 ter 
poslovni in finančni načrt Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2011 je podal mag. Milan 
Sojč, direktor Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik je ob predstavitvi poročila pohvalil pomembne dosežke dijakov, 
projekt NPK utopni kovač ter druge uspešne projekte, prav tako pa je izpostavil prestavitev 
ceste ob Srednji poklicni šoli Zreče ter poklic strojni tehnik. 
 
Razpravljali so: 
Svetnica Mateja Pučnik je vprašala, kakšen bo vpis otrok za naslednje šolsko leto, predvsem 
v Srednjo poklicno in strokovno šolo Zreče. Ob tem je izpostavila težavo z zagotavljanjem 
kadra za strokovne poklice. Predlagala je, da se kompleksno pristopi k reševanju te težave, 
predvsem s pomočjo občine, zavoda, ministrstva, ipd., da bi bil vpis na srednje strokovne 
šole večji.     
 
Mag. Milan Sojč je odgovoril, da so gimnazije prepolno zasedene, število otrok v generacijah 
se zmanjšuje, kar posledično pomeni pomanjkanje otrok in zmanjšanje vpisov v srednje 
predvsem poklicne šole. Poudaril je, da je vpisovanje otrok v poklicne šole zelo pereč 
problem v celotni Sloveniji. Za poklic strojni tehnik v Srednji poklicni in strokovni šoli Zreče je 
navedel, da je vpisanih 17 dijakov. Primerjalno je navedel, da je v Velenju vpisanih samo 18 
dijakov v ta poklic. V nadaljevanju je navedel ukrepe Šolskega centra Slovenske Konjice-
Zreče, s katerimi so poskušali poklic strojni tehnik bolj približati učencem. Povedal je še, da 
je poklic strojni tehnik podcenjen, čeprav delavec dela z zahtevnimi stroji, plačilo za delo pa 
je majhno. Podal je primerjavo z Avstrijo. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je dodala, da so delavce v gospodarstvu potiskali skozi 
leta v slabši položaj. Predlagala je, da se v Sloveniji naredi rez in da se začne te poklice bolj 
ceniti kakor poklice v negospodarstvu.   
 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je poročilo dobro pripravljeno ter poudaril, da se je šola 
dobro približala gospodarstvu v naši regiji. Sistem izobraževanja se približuje dejanskemu 
gospodarstvu v regiji. Dodal je, da se je v zadnjih 20-ih letih razvil del gospodarstva, ki je 
negospodarsko vplival na nas in dosegel, da je gospodarstvo prišlo v izgubo. Prav tako je 
poudaril, da nimamo podatkov o profilih v naši regiji, ki jih je možno zaposliti. Predlagal je, da 
se na dnevni red seje Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo uvrstijo analize o 
profilih, ki so trenutno na razpolago v regiji, ter da se preveri kako bo s kadri čez 10 let.  
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je še dodal, da je bruto domači proizvod Republike Slovenije 
enkrat manjši kot avstrijski ter navedel razloge za to razliko. Izpostavil je, da ljudje danes 
iščejo boljše razvojne možnosti zaradi česar delovna sila odhaja v tujino.  
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Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-26 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 
2011. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
Poslovni in finančni načrt Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2012 je podal 
mag. Milan Sojč, direktor Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Domen Vogelsang je vprašal, na kakšen način lahko občinski svet pomaga pri 
delovanju Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče. Podal je pobudo, da se glede 
zagotavljanja kadrov v občini pogleda kje smo v občini.  
 
Mag. Milan Sojč je odgovoril, da je Občina Zreče že podprla nekatere zadeve v zvezi z 
infrastrukturo, predlagal pa je pomoč javnemu zavodu v obliki sofinanciranja. 
 
Drugih pripomb in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-27 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovni in finančni načrt Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče 
za leto 2012. 

Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 4. Mnenje k imenovanju direktorja Javnega zavoda Šolski center Slovenske 
Konjice-Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli na seji občinskega sveta.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič, svetovalka za 
javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-28 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje pozitivno mnenje k imenovanju mag. Milana 
Sojča za direktorja Javnega zavoda Šolski center Slovenske Konjice-Zreče. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 

 
V nadaljevanju je mag. Milan Sojč podal svojo vizijo razvoja Šolskega centra Slovenske 
Konjice-Zreče za prihodnje mandatno obdobje. 
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AD 5. Soglasje k povišanju cen pogrebnih storitev 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Gregor Kovačič, vodja Režijskega 
obrata Občine Zreče. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je povedal, da je na Komisiji za gospodarsko javno infrastrukturo 
predlog povišanja cen pogrebnih storitev predstavil koncesionar. Komisija je kljub kriznim 
časom predlog povišanja cen pogrebnih storitev podprla.  
 
Drugih vprašanj in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-29 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k povišanju cen pogrebnih storitev. 

Odgovoren: Simona Črešnar 
Rok: takoj 

 
 
AD 6. Odlok o občinskih cestah v Občini Zreče – predlog za drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič, svetovalka za 
javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je povedal, da je Komisija za gospodarsko javno infrastrukturo v 1. 
odstavku 13. člena predloga odloka predlagala, da investitor pridobi še mnenje sveta 
pristojne krajevne skupnosti, predvsem zaradi negativne prakse iz preteklosti. Komisija je 
prav tako predlagala, da bi lahko prenos občinske ceste med državne ceste (3. odst. 8. 
člena), prenos nekategorizirane ceste med občinske ceste (4. odst. 9. člena) in plan razvoja 
občinskih cest (1. odst. 12. člena) v sprejem občinskemu svetu predlagal še kdo drug poleg 
župana. Prav tako je navedel, da predloga odloka za sprejem v drugi obravnavi ne bo podprl.  
 
Polona Matevžič, svetovalka za javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče, je 
odgovorila, da lahko prenos občinske ceste med državne ceste, prenos nekategorizirane 
ceste med občinske ceste in plan razvoja občinskih cest predlagajo v sprejem občinskemu 
svetu skladno s Statutom Občine Zreče ter Poslovnikom Občinskega sveta Občine Zreče 
poleg župana še vsak član občinskega sveta, komisije, odbori ter občani preko ljudske 
iniciative. 
 
Svetnik Jožef Košir se je strinjal z navedeno obrazložitvijo in predlagal, da 3. odstavek 8. 
člena, 4. odstavek 9. člena in 1. odstavek 12. člena ostanejo takšni kot so zapisani v 
predlogu odloka. 
 
V nadaljevanju je potekala razprava o tem ali v 1. odstavek 13. člena predloga odloka vnesti 
še določilo o pridobitvi mnenja sveta pristojne krajevne skupnosti, tako, da bi se 1. odstavek 
13. člena glasil: 
»1) Če je treba obstoječo občinsko cesto prestaviti zaradi gradnje drugega objekta ali 
naprave, mora biti prestavljeni del ceste zgrajen z elementi, ki ustrezajo namenu ceste in 
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drugim zahtevam predpisov o cestah. Tako nadomeščeni odsek ceste mora biti zgrajen 
najmanj z elementi nadomeščene ceste. Za poseg v cestno telo obstoječe občinske ceste si 
mora investitor objekta ali naprave pridobiti soglasje občinske uprave in sveta pristojne 
krajevne skupnosti. Stroške prestavitve ceste krije investitor objekta ali naprave.« 
 
Svetnik Domen Vogelsang je navedel, da ko bo prišlo do takšnega primera, bo občinska 
uprava verjetno sodelovala s pristojno krajevno skupnostjo. Menil je, da ni potrebno 
pridobivati še mnenja sveta krajevne skupnosti. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je obrazložil še potek upravnega postopka za izdajo soglasja 
za prestavitev občinske ceste ter navedel, da bo moral predsednik sveta krajevne skupnosti 
takšno soglasje pridobiti od sveta krajevne skupnosti. 
 
V nadaljevanju je še potekala razprava o vključitvi soglasja svetov krajevnih skupnosti v 
predlog 1. odstavka 13. člena predloga odloka.  
 
Ob koncu je župan, mag. Boris Podvršnik, k razpravi o navedeni problematiki pozval še 
predsednike krajevnih skupnosti.  
  
Svetnik in predsednik Krajevne skupnosti Gorenje, Boris Podgrajšek, je povedal, da je prav, 
da so sveti krajevnih skupnosti vključeni v takšne zadeve. Podal je primer asfaltiranja neke 
ceste na Gorenju. Predlagal je, da se zaradi kvalitete končnih del krajevne skupnosti vključi v 
takšne postopke.  
 
Na koncu je župan, mag. Boris Podvršnik, dal na glasovanje predlog svetnika Jožeta Koširja, 
da se v 1. odstavek 13. člena predloga odloka vnese še določilo o pridobitvi soglasja sveta 
pristojne krajevne skupnosti. 
 
Drugih vprašanj in predlogov ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-30 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o občinskih cestah v Občini Zreče v drugi obravnavi s 
pripombo v 1. odstavku 13. člena predloga odloka, ki se naj glasi: 
»1) Če je treba obstoječo občinsko cesto prestaviti zaradi gradnje drugega 
objekta ali naprave, mora biti prestavljeni del ceste zgrajen z elementi, ki 
ustrezajo namenu ceste in drugim zahtevam predpisov o cestah. Tako 
nadomeščeni odsek ceste mora biti zgrajen najmanj z elementi nadomeščene 
ceste. Za poseg v cestno telo obstoječe občinske ceste si mora investitor 
objekta ali naprave pridobiti soglasje občinske uprave in sveta pristojne krajevne 
skupnosti. Stroške prestavitve ceste krije investitor objekta ali naprave.« 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
V nadaljevanju je svetnik Jožef Košir zopet izpostavil težave glede prenosa zemljišč, ki so v 
lasti fizičnih oseb, na Občino Zreče. Predlagal je, da se pregleda kako izvesti prenose 
zemljišč oziroma da se pripravi plan prenosa zemljišč. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je povedal, da je v proračunu za leti 2012 in 2013 za odmere 
in prenose zemljišč planirano premalo sredstev, da bi navedeno problematiko lahko rešili v 
zelo kratkem obdobju. Predlagal je, da se več sredstev zagotovi v proračunu za leto 2014. 
Prav tako pa je izpostavil, da je to sistemski problem, problem države in ne samo Občine 
Zreče. 
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Svetnik Jožef Košir je še enkrat izpostavil, da so občani, ki so lastniki zemljišč, po katerih 
potekajo občinske ceste, prejeli dopise, s katerimi različna podjetja opozarjajo občane na 
nujnost prenosa teh zemljišč na občino. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je povedal, da kritične zadeve občina rešuje sprotno ter 
predlagal, da svetnica Mateja Pučnik, ki je hkrati poslanka Državnega zbora Republike 
Slovenije, pripravi poslansko vprašanje in ga naslovi na državni odbor za infrastrukturo.  
 
Svetnik Domen Vogelsang je še enkrat opozoril, da se mu zdi sprejem predloga svetnika 
Jožeta Koširja glede mnenja sveta krajevne skupnosti sporen. 
 
Gregor Kovačič, vodja Režijskega obrata na Občini Zreče, je še dodal, da se prestavitev 
občinske ceste opravlja ravno na predlog krajevne skupnosti, zaradi česar se sprašuje kje 
krajevne skupnosti niso bile vključene. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je predlagal, da se odlok ohrani v prvi obravnavi ter, da se 
predlog Jožeta Koširja pravno preuči, zaradi česar je predlagal umik točke z dnevnega reda. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-31 
Vsebina 
sklepa: 

Odlok o občinskih cestah v Občini Zreče za sprejem v drugi obravnavi se 
umakne z dnevnega reda. 

Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 7. Odlok o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin dolgoročnega plana 
srednjeročnega plana Občine Slovenske Konjice za območje Občine Zreče v letu 2009 
– predlog za drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, višji svetovalec za 
okolje in prostor na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-32 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin 
dolgoročnega plana srednjeročnega plana Občine Slovenske Konjice za 
območje Občine Zreče v letu 2009 v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
AD 8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih 
za nekatera ureditvena območja naselij in odprti prostor Občine Zreče – predlog za 
drugo obravnavo 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, višji svetovalec za 
okolje in prostor na Občini Zreče. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-33 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih 
ureditvenih pogojih za nekatera ureditvena območja naselij in odprti prostor 
Občine Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 

 
 
AD 9. Sklep o podelitvi priznanj Občine Zreče 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Polona Matevžič, svetovalka za 
javna naročila in splošne zadeve na Občini Zreče. 
 
Sejo je zapustila svetnica Mateja Pučnik. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-34 
Vsebina 
sklepa: 

V letu 2012 se ob občinskem prazniku podeli srebrni grb Občine Zreče 
Turističnemu društvu Resnik-Rogla. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik, Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-35 
Vsebina 
sklepa: 

V letu 2012 se ob občinskem prazniku podeli naziv častni občan Občine Zreče 
gospodu Maksimilijanu Brečku. 

Odgovoren: Mateja Čremošnik, Polona Matevžič 
Rok: takoj 

 
 
AD 10. Informacija Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo v zvezi z 
obravnavanima poročiloma: 
 
Na sejo se je vrnila svetnica Mateja Pučnik. 
 
Sejo je zapustil svetnik Domen Vogelsang. 
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AD 10.1 Poročilo o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2011 ter letni 
delovni načrt Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Kosevski-Kolar, 
predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Jožef Košir je vprašal, ali v poročilu obstaja podatek o tem, koliko učencev je 
zaključilo šolanje in koliko od teh učencev se je zaposlilo. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je odgovorila, da teh podatkov ni v poročilu, je pa 
navedla, da z zaposlovanjem v tehniških poklicih ni težav, za zaposlovanje v zdravstveni 
smeri so naredili študije, kjer so ugotovili, da so potrebe v naši regiji velike, zato ne bi smelo 
biti težav pri zaposlovanju.   
 
Na sejo seje vrnil svetnik Domen Vogelsang. 
 
Svetnik Jožef Košir je še dodal, da se po novi zakonodaji zahteva izdelava študij o 
zaposljivosti. 
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je navedla, da bodo prihodnje leto morali izdelati te 
študije. Dodala je še, da gre za samoplačniški študij. 
 
Drugih vprašanj in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-36 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2011 
ter letni delovni načrt Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 10.2 Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2011 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Aleksandra Kosevski-Kolar, 
predsednica Komisije za negospodarske zadeve in civilno družbo. 
 
Predsednica komisije je povedala, da je komisija predlagala, da se uredijo parkirni prostori za 
invalide pri lekarni. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je podal informacijo o investiciji nove lekarne v Zrečah. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-37 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2011. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 

 
 
AD 11. Informacije župana 
 
Župan Občine Zreče je na kratko podal naslednje informacije: 
 
AD 11.1 
Fundacija za šport – Sanacija in ureditev igrišča na Gorenju. 
 
AD 11.2 
Poročilo o akciji »Očistimo Slovenijo v enem dnevu«. 
 
AD 11.3 
Imenovanje Občinskega štaba civilne zaščite. 
 
AD 11.4 
Imenovanje poveljnika civilne zaščite. 
 
AD 11.5 
Kanalizacija Nova Dobrava 2. 
 
AD 11.6 
Kanalizacija Nova Dobrava 3. 
 
AD 11.7 
Komunalna oprema Stranice. 
 
AD 11.8  
Svečana seja Občinskega sveta Občine Zreče. 
 
 
AD 12. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednik Krajevne skupnosti Dobrovlje, Bojan Napotnik, je opozoril, da pošta Zreče v 
Krajevni skupnosti Dobrovlje netočno odlaga pošto naslovnikom.  
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je dodala, da se isto dogaja tudi v naselju SN-1. 
 
Predsednica Krajevne skupnosti Resnik, Vera Boček, je povedala, da večino proračunskih 
sredstev porabijo za vzdrževanje cest, pričeli so s projektom »Prašna cesta«, ostala sredstva 
pa bodo porabili za tekoče vzdrževanje cest ter krajevni praznik, ki bo organiziran v mesecu 
juliju. Dodala je še, da je v zaključni fazi ureditev podstrešja Doma krajanov Resnik.  
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AD 13. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnik Maksimilijan Brečko se je v imenu spominskega društva Sto frankolovskih žrtev 
Stranice zahvalil za postavitev dveh spominskih tabel ob magistralni cesti na Stranicah. Ob 
tem je izpostavil težavo spominskega društva, in sicer, da se eden od svojcev talcev pojavlja 
s kritičnimi predlogi glede spominske table med grobovi talcev na Stranicah. Zahteva naj se 
ta tabla odstrani, da se grobišča sanira, itd.. Povedal je, da je spominsko društvo redno 
odgovarjalo na predloge in pobude občana skladno s sprejetim programom in delom 
upravnega odbora s ciljem, da se zadrži urejanje grobov kraju primerno, vendar občan z 
odgovori ni zadovoljen.   
Zaradi navedenega naproša občino oziroma občinsko upravo za odgovor na navedene 
pobude in vprašanja občana. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je povedal, da je občina tudi prejela že več pisem istega 
občana. Zaradi navedenega je predlagal, da zadevo najprej obravnava Komisija za 
negospodarske zadeve in civilno družbo. Obrazložil je še projekt razglasitve spomenika Sto 
frankolovskih žrtev za spomenik državnega pomena ter povzel prizadevanja za omejitev 
hitrosti ter zasaditve jablan.   
 
Svetnik Jožef Košir je navedel, da je prav, da zadevo obravnava Komisija za negospodarske 
zadeve in civilno družbo ter da stališče do vseh pisanj občana zavzame lokalna skupnost.  
 
Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar je povedala, da je prav, da je občina pristopila k 
financiranju društva ter navedla, če imajo občani kakšne druge predloge glede ureditve 
spominskega parka, naj to sami financirajo.   
 
Svetnik Jožef Košir je predlagal, da se pri pripravi odgovorov vključi strokovno osebje.  
 
Svetnik Maksimilijan Brečko je še povedal, da je strokovno osebje že bilo vključeno pri 
pripravi odgovorov.  
 
Svetniki so v nadaljevanju še razpravljali o pobudah občana. 
 
Svetnik Milan Potočnik je vprašal, kako je urejen odvoz sveč s pokopališča Zreče. Menil je, 
da odvoz odpadnih sveč enkrat na štirinajst dni ni primeren.  
 
Gregor Kovačič, vodja Režijskega obrata na Občini Zreče, je odgovoril, da se bodo po 
novem zmanjšale posode za mešane odpadke, povečale pa posode za sveče. Odvoz se bo 
vršil enako kakor prej, torej enkrat na štirinajst dni, vendar bo po novem volumen posode, 
kamor bo mogoče odložiti sveče, večji. 
 
Svetnik Domen Vogelsang je predlagal umiritev prometa na cesti proti Turistični kmetiji 
Ančka. Prav tako bi želel imeti informacijo glede strelišča pri t.i. Trunklovem pruhu. 
 
Predlagal je še, da se v Zrečah omogoči polnjenje avtomobilov z električno energijo, hkrati 
pa je predlagal obnovo Petrolove bencinske črpalke v Zrečah. 
 
Župan, mag. Boris Podvršnik, je povedal, da je pobudo že naslovil na predsednika uprave 
družbe Petrol ter mag. Berločniku, ki je obljubil, da bodo poskrbeli za najnujnejšo obnovo 
bencinske črpalke. Za celovito obnovo to leto nimajo planiranih sredstev, obnovo pa 
predvidevajo v naslednjih letih. 
 
Glede polnjenja avtomobilov na električno energijo pa je navedel, da bo občina na Petrol 
posredovala dopis. 
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Gregor Kovačič, vodja Režijskega obrata na Občini Zreče je povedal, da je možnost polnjena 
avtomobilov na električno energijo pri Šparu v Zrečah. 
  
Drugih vprašanj in predlogov svetnic in svetnikov ni bilo. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.45 uri. 
 
Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2012. 
 
Številka: 9000-0002/2012-12 
Datum: 11.5.2012 
 
 
Zapisala:  
Polona Matevžič  
  

mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2012 
 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-23 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2011. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Upravne enote Slovenske Konjice za leto 2011 je podpisal 

župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-24 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2011. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2011 je 

podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-25 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovni in finančni načrt Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2012. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poslovnemu in finančnemu načrtu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za 

leto 2012 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-26 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2011. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2011 je 

podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-27 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poslovni in finančni načrt Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče za leto 2012. 

 Odgovoren: Aleksandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poslovnemu in finančnemu načrtu Šolskega centra Slovenske Konjice-Zreče 

za leto 2012 je podpisal župan, mag. Boris Podvršnik. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-28 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje pozitivno mnenje k imenovanju mag. Milana Sojča za direktorja 
Javnega zavoda Šolski center Slovenske Konjice-Zreče. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik 
Rok: takoj 
Realizacija: Pozitivno mnenje k imenovanju mag. Milana Sojča za direktorja Javnega zavoda Šolski center 

Slovenske Konjice-Zreče je bilo posredovano Svetu zavoda Šolskega centra Slovenske Konjice-
Zreče. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-29 
Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k povišanju cen pogrebnih storitev. 

 Odgovoren: Simona Črešnar 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k povišanju cen pogrebnih storitev je bil posredovan KPU Nevenka Polc Špes 

s.p.. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-30 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o občinskih cestah v Občini Zreče v drugi obravnavi s pripombo v 1. odstavku 
13. člena predloga odloka, ki se naj glasi: 
»1) Če je treba obstoječo občinsko cesto prestaviti zaradi gradnje drugega objekta ali naprave, 
mora biti prestavljeni del ceste zgrajen z elementi, ki ustrezajo namenu ceste in drugim zahtevam 
predpisov o cestah. Tako nadomeščeni odsek ceste mora biti zgrajen najmanj z elementi 
nadomeščene ceste. Za poseg v cestno telo obstoječe občinske ceste si mora investitor objekta 
ali naprave pridobiti soglasje občinske uprave in sveta pristojne krajevne skupnosti. Stroške 
prestavitve ceste krije investitor objekta ali naprave.« 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok se je na isti seji z naslednjim sklepom umaknil z dnevnega reda. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-31 
Vsebina 
sklepa: 

Odlok o občinskih cestah v Občini Zreče za sprejem v drugi obravnavi se umakne z dnevnega 
reda. 

 Odgovoren: Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Predlog svetnika Jožeta Koširja se preuči do naslednje seje občinskega sveta. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-32 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin dolgoročnega plana 
srednjeročnega plana Občine Slovenske Konjice za območje Občine Zreče v letu 2009 v drugi 
obravnavi. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin dolgoročnega plana srednjeročnega 

plana Občine Slovenske Konjice za območje Občine Zreče v letu 2009 je bil objavljen v Uradnem 
listu RS, št. 34/2012 dne 11.5.2012. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-33 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za 
nekatera ureditvena območja naselij in odprti prostor Občine Zreče v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 
Rok: takoj 
Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za nekatera 

ureditvena območja naselij in odprti prostor Občine Zreče je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 
34/2012 dne 11.5.2012. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-34 
Vsebina 
sklepa: 

V letu 2012 se ob občinskem prazniku podeli srebrni grb Občine Zreče Turističnemu društvu 
Resnik-Rogla. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik, Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Srebrni grb Občine Zreče je bil Turističnemu društvu Resnik-Rogla podeljen na svečani seji 

občinskega sveta dne 28.5.2012. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-35 
Vsebina 
sklepa: 

V letu 2012 se ob občinskem prazniku podeli naziv častni občan Občine Zreče gospodu 
Maksimilijanu Brečku. 

 Odgovoren: Mateja Čremošnik, Polona Matevžič 
Rok: takoj 
Realizacija: Naziv častni občan je bil gospodu Maksimilijanu Brečku podeljen na svečani seji občinskega sveta 

dne 28.5.2012. 
 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 
Številka: OSOZ-2012-36 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2011 ter letni delovni 
načrt Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2011 ter letnemu 

delovnemu načrtu Regijskega študijskega središča Celje za leto 2012 je podpisal župan, mag. 
Boris Podvršnik. 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2012 

Številka: OSOZ-2012-37 
Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2011. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 
Rok: takoj 
Realizacija: Sklep o soglasju k Poročilu o delu Javnega zavoda Celjske lekarne za leto 2011 je podpisal 

župan, mag. Boris Podvršnik. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


